
Referat af styrelsesmødet den 10.1.2022 kl. 9:00-11.00 

 
Referent: Thomas B Henriksen 

Ordstyrer: Lene Kingo Laursen 
Mødeleder: Lone Clemmensen 

Deltagere: Gitte Storm Henriksen, Pia Ewe Jensen, Lone Clemmensen, Lene 
Kingo Laursen. 

Fraværende: Susanne Mortensen og Steen Agersø 

 
 

Tids-
punkt 

Punkter Resultat. 

 1. Godkendelse af dagsorden.  Dagsorden blev godkendt 

 2. Godkendelse af referater 

6.12.21 og 29.11.2021 

Referaterne blev godkendt 

 3. Opfølgning på 

igangværende arbejdet 
med  

• Kommende års 

kredsbudget  

 

 
 

• Johanna gennemgik 

regnskabet fra 2021. Der har 
været et overskud på ca. 

70.000 kr. Fremadrettet er der 
stigende udgifter til 
konsulenten, samtidig har 

Lone kun 1 hold næste år i 
DLF, hvilket giver færre 

indtægter til kredsen. I 2021 
var der budgetteret med et 

underskud, som dog er blevet 
til et overskud. Styrelsen vil i 
2022 budgetterer med det 

samme antal medlemmer som 
i 2021. styrelsen valgte at 

lægge op til at budgetterer 
med det samme frikøb som i 
2021. 

 
 

 
 

 
 

4. Kredskontoret 
• Opfølgning på 

Kommunalvalget. 
Kommende møder med 

børn og unge udvalg 

 

 

 
 

 
 

• Generalforsamling 

 
• Opfølgning på 

kommunalvalget: styrelsen vil, 
i marts inviterer børne og 

ungeudvalgene til møde med 
os på kredsen, så de ved 
hvem vi er og hvordan vi står 

til rådighed. 
• Styrelsen vil afholde 

dialogmøder, hvor skolechefen 
er med. 

 



 

 
 

• AMR- mødet 7. feb. 

 
 
 

 
• Grøn omstilling 

 

• Forslag til generalforsamlingen 
skal være fremsendt senest 4. 

marts 2022. 

 
• Lone orienterede om, at mødet 

ville have en arbejdsmiljø-
tilgang i forhold til bl.a.  A20 

og lokalaftalerne. 
• Ikke sat en ny dato endnu. 

 

 
 
 

 
 

 
 

 

5. TR arbejdet. 

 
• Opfølgning på TR/AMR 

arbejdet. Aftalte Mini-TR 

møder i januar vedr. 
skoleplan. I må gerne 

melde ind om I vil deltage 
i nogle af dem. 

 
• Indholdsdrøftelse vedr. 

A20 møde feb. i 

Svendborg. 
 

 

 

 
• Skoleplansarbejdet er på 

dagsordenen til mini-TR 

møder. Lone og Thomas 
deltager. 

 

 
 

• Styrelsen drøftede om der var 

forslag til emner til fællesmøde 
med lederne i Svendborg. Der 

vil på mødet være fokus på 
mangfoldige læringsmiljøer og 
samarbejdet mellem de 

forskellige parter i Svendborg. 

 

 

6. Kort orientering om Covid-

19 
 

• Intet nyt. 

 
 
 

 
7.  Skolepolitisk arbejde 

• Mangfoldige læringsmiljøer 

i Svendborg. Skal vi 
udsende en 

spørgeskemaundersøgelse
? 

 

 
 

• Lone og Lene arbejder videre 

på en 
spørgeskemaundersøgelse. 

 8. Særlige medlemsgrupper 

 

• Intet nyt. 

 9. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle 

områder.  
• Hvordan ønsker vi at det 

forpligtende samarbejde 
på Fyn skal udvikle sig? 

Hvilken funktion skal de 
forskellige Fora have? 

 

 
 

 
• Intet nyt. 



 10. 
Overenskomst/arbejdstid/-

kommunerne. 
• Evt. opfølgning på 

Lønforhandlinger 
Langeland d. 25. nov. 
 

• A20 Ærø. Indholdsdrøftelse 
 

 
 
 

 
• Ærø 

lokallønsforhandlinger. I 
får også et kort oplæg om 
lønsammensætningen på 

Ærø. 
 

• Opfølgning på arbejdet 
med opgaveoversigterne i 
Svendborg 

 
• Arbejdet med 

opgaveoversigter/skolepla
n/budget på Langeland 
 

 
 

 
• Der er intet nyt i forhold til 

lønforhandlinger på Langeland 

 

 
• Lone orienterede om de 

emner, der er blevet drøftet i 

forbindelse med forhandlinger 
om en lokal arbejdstidsaftale 

på Ærø. 

 
• Blev ikke behandlet. 

 

 
 

 
• Lone orienterede om arbejdet 

med opgaveoversigterne i 

Svendborg. 

 
• Lone og Susanne orienterede 

om arbejdet med 

opgaveoversigter, skoleplaner 
og budget på Langeland. 

 11. Kommunikation 
• Nyhedsbrev januar. 

 
• Der blev ikke aftalt punkter til 

nyhedsbrevet for januar. 

 12. Regnskab og budget. 

 

• Se punkt 3. 

 13. Punkter til næste møde. • Der var ingen punkter til 

næste møde 

 14. Eventuelt. • Intet at bemærke. 

 
 


